
 

 

Αθήνα, 19 Απριλίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών  

                                                                                                   

Θέμα: «Πλήρης και ασφαλής επανεκκίνηση του Προαστιακού Αθήνα - 
Αίγιο και ολοκλήρωση του έργου της γραμμής Λουτράκι – Ισθμός 

Μετά το τραγικό δυστύχημα στα Τέμπη και την διακοπή λειτουργίας του 
σιδηροδρόμου, το δρομολόγιο του προαστιακού Αθήνα-Κόρινθος-Κιάτο-Αίγιο 
δεν έχει ακόμα επαναλειτουργήσει πλήρως. 

Είναι προφανές ότι η καθυστέρηση στην πλήρη και με ασφάλεια 
επαναλειτουργία του Προαστιακού, όπως έχουν ζητήσει πολλές φορές οι 
εργαζόμενοι αλλά και εμείς με παρεμβάσεις μας στη Βουλή, δημιουργεί μεγάλη 
ταλαιπωρία των επιβατών σε μια περίοδο που οι ανάγκες σε μετακινήσεις είναι 
ακόμα μεγαλύτερες.  

Όπως, μάλιστα, επισημάναμε σε πρόσφατη κοινοβουλευτική μας Αναφορά 
προς το Υπουργείο που δεν έχει απαντηθεί, η επαναλειτουργία του 
Προαστιακού θα πρέπει να εγγυάται την ασφάλεια των επιβατών με ενεργά 
συστήματα ασφαλείας και ελέγχου, καθώς και επαρκείς υποδομές και 
στελέχωση,  

Την ίδια στιγμή, το έργο της διασύνδεσης του Προαστιακού με το Λουτράκι που 
δρομολογήθηκε και άρχισε να υλοποιείται από την κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ έχει 
σημειώσει μεγάλες καθυστερήσεις μετά την εκκίνηση του έργου το 2019.  

Aκόμα, δεν έχει κατατεθεί χρονοδιάγραμμα παράδοσης, γεγονός που προκαλεί 
έντονες ανησυχίες στην τοπική κοινωνία του Λουτρακίου, εφόσον πρόκειται για 
ένα αναπτυξιακό έργο πολύ κρίσιμο για την περιοχή, για το οποίο υπάρχουν 
ομόφωνες αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Λουτρακίου-Περαχώρας-
Αγίων Θεοδώρων. Παράλληλα, πρέπει να τακτοποιηθούν άμεσα οι όποιες 
εκκρεμότητες με σεβασμό στα οριζόμενα στο Νόμο και τα δικαιώματα των 
ιδιοκτητών, αλλά λαμβάνοντας υπόψη και τη σημασία και την ανάγκη 
ολοκλήρωσης ενός έργου που αποτελεί μια σημαντική επένδυση για το 
Ελληνικό Δημόσιο.  

Πρόκειται για ένα έργο που αποτελεί πάγια και διαχρονική απαίτηση κατοίκων, 
φορέων και επιχειρήσεων και το οποίο θα εξυπηρετήσει 20.000 δημότες και 
περίπου 100.000 χιλιάδες παραθεριστές. 

Κατόπιν των ανωτέρω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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3290

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/4/2023



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα της πλήρους και ασφαλούς 
λειτουργίας του Προαστιακού Σιδηρόδρομου Αθήνα-Κόρινθος-
Κιάτο-Αίγιο που συνδέεται με τις επείγουσες ανάγκες μετακίνησης 
χιλιάδων επιβατών από την Κορινθία; 

2. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί για την αναβάθμιση των 
υποδομών και των υπηρεσιών ώστε να εξασφαλίσει την ασφάλεια 
των επιβατών και να αποκαταστήσει την εμπιστοσύνη των 
πολιτών; 

3. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης των έργων και 
λειτουργίας της διασύνδεσης του Προαστιακού με το Λουτράκι, 
ώστε να πραγματοποιηθεί το πάγιο αίτημα για συγκοινωνιακή 
σύνδεση της ευρύτερης περιοχής και την υποστήριξη των 
κοινωνικών και αναπτυξιακών αναγκών της; 

4. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί προς την εταιρεία, ώστε να 
διασφαλιστεί επαρκής αριθμός ημερήσιων δρομολογίων από τον 
κόμβο Ισθμού προς Λουτράκι, σε αντίθεση με το τμήμα Κιάτο – 
Αίγιο που τα δρομολόγια είναι λίγα αλλά και χρονικά ασύνδετα με 
τις ανάγκες του επιβατικού κοινού; 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 Ψυχογιός Γιώργος 

 

 

 

 

 

 

 

  




